
ČESKÝ FLORBAL 
STŘEDOČESKÝ KRAJ 
A PRAHA 

Jednání VV PHaSČ 8-2022/2023 7.2.2023 

přítomni: Reichelt Martin, Diblík Jiří, Holub David, Weber Štěpán, Cimler Jiří (online), Doubrava 

Jakub( online) 

omluveni: 
sekretariát: Křivonoska Viktor [online), Doubek Pavel, Malina Filip, Malecká Petra 

hosté: 
ověřovatel: Diblík Jiří 

čas a místo jednání: 16:30, zasedací místnost v sídle ČF (7. patro) 

konec jednání: 

Sekretariát 

Program jednání VV PH a SČ 8-2022/2023 
1. Schválení programu jednání 

2. Ověřovatel zápisu 

3. Připomínky k zápisu z minulého jednání (7 - 2022/2023) 

lJ. Měsíční porada sekretariátu s W PHaSČ 

S. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulém jednání 

► Úkol: S pojit se s oddělením Projektů podpory a vytvořit aktualizovanou 

(transparentnějšij verzi odměňování koordinátorů [V. Křivonoska) 7.2.2023 

6. Zprávy z komisí 
► KMM PHaSČ 
► KRO PHaSČ 
► LK PHaSČ 
► DK PHaSČ 

7. Připomínkování materiálů z jednání W ČF [Leden 2023) 

8. Kontrola rozpočtu regionu PHaSČ 2022 

9. Regionální rozvojový plán PHaSČ 2022/2023 

10. Granty 
11. Udělení pokuty oddílu Kralupy Wolves 

12. Nové dokumenty ČF 
13. Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 

llJ. Osobní setkání s oddíly 

15. Diskuse 
16. Termín příštího jednání VV PHaSČ 

Praha a Středočeský kraj 
Lomnického 1705/5 
1qo 00 Praha LI www.ceskyflorbal.cz 
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Sekretariát 

Program jednání VV PHaSČ 8-2022/2023 

1. Schválení programu jednání 
► Hlasování: 6 pro, O proti, O se zdrželo - schváleno 

2. Ověřovatel zápisu : Jiří Diblík 
► Hlasování: 6 pro, O proti, O se zdrželo - schváleno 

3. Připomínky k zápisu z minulého jednání (7 - 2022/2023) 
Bez připomínek 

l.l. Měsíční porada sekretariátu s VV PHaSČ 
► V. Křivonoska se ujal slova a shrnul jeho povinnosti za minulý měsíc. Nejvíce 

času strávil na přípravě vyúčtování grantu MHMP za rok 2022. U tohoto bodu 
V. Křivonoska vyzdvihl spolupráci všech zainteresovaných oddílů . Dalším 
bodem, který manažer regionu zmínil, bylo setkání s oddíly, které se připravuje 
ve spolupráci s celým sekretariátem PHaSČ. Posledním větším tématem byly 
Dovednostní dny, na kterých V. Křivonoska podílí s F. Malinou. Celkový průběh 
projektu za poslední období zhodnotil jako zdařilý. Zároveň vyzdvihl inovaci, 
kterou F. Malina navrhnu!, tvořit Dovednostní dny více tematické. 

► P. Doubek shrnul své pracovní povinnosti, které se převážně skládali z běžné 
agendy. P. Doubek hodnotil minulý měsíc kladně, především dosazování 
rozhodčích a delegátů do zápasů a turnajů. 

► F. Malina popsal svou práci v posledním měsíci, nejvíce času strávil 
pravidelnými povinnostmi a přípravou dovednostního dne. 

► P. Malecká se nad rámec svých každoměsíčních povinností věnovala možnosti 
nastupování hráčky, která podstupuje změnu pohlaví, v ženské kategorii. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

5. Kontrola plnění jednotlivých úkolů uložených na minulém jednání 
► Úkol: Spojit se s oddělením Projektů podpory a vytvořit aktualizovanou 

(transparentnějšQ verzi odměňování koordinátorů (V. Křivonoska) 7.2.2023 
• V. Křivonoska představil VV PHaSČ závěry jednání s Janem Kotenem, se 

kterým projekt konzultoval. Následně manažer regionu okomentoval 
zaslaný návrh na odměňování koordinátorů PPl. Po rozsáhlé debatě a 
drobných aktualizacích dokumentu dospěl VV PHaSČ ke kompromisnímu 
řešení. 

o Hlasování: 3 pro, O proti, 2 se zdrželi - schváleno 
Výkonný výbor bere na vědomí 

6. Zprávy z komis( 
► KMM PHaSČ 

• F. Malina okomentoval jednání komise KMM, která se věnovala pravidelné 
agendě, jako největší téma vyzdvihl: nastupování hráček v nižších 
'kategor_iích. J. Diblík se ujal slova a rozvinul tento bod z jednání KMM. 
Následn~ proběhla diskuse na toto téma. 

► KRO PHaSČ 

• P. Doubek popsal jednání KRO, která se věnovala standartní agendě . Žádné 
zásadní změny neproběhly. Z tohoto jednání považuje za prioritní debatu o 
projektech podpory a vyhodnocování neplnění povinností. 

Praha a Středočeský kraj 
Lomnického 1705/5 
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Sekretariát 

• J . Doubrava nadnesl k diskusi, že by mohlo být přínosné, aby rodiče, kteří 
jsou z florbalového prostředí a mají dlouholeté zkušenosti mohli 
v nejnižších dětských kategoriích vypomáhat rozhodčím, jako jejich 
mentoři. P. Doubek reagoval. že dlouholeté zkušenosti nezaručují 
erudovanost v tématu. Zároveň zdůraznil. že byla kampaň na nábor lidí 
z řad rodičů a tento projekt nebyl úspěšný. K tomuto tématu se postupně 
vyjádřili všichni členové VV PHaSČ. 

► LK PHaSČ 
• P. Malecká okomentovala jednání LK, kde se projednávala tato témata: 

o hráčka, podstupující změnu pohlaví, umožnění hrát v ženské kategorii 
do konce sezóny. 

o Odkládání zápasů a informace o počtu dohrávek. Proběhla debata o 
nedohrávání zápasů před covidem. Debata se· rozvinula o téma: 
udělování pokut za nedohrávání zápasů. 

o Setkání s oddíly 
o P Malecká představila návrh LK k udělení pokuty 30 OOOkč oddílu 

Kralupy Wolves, za odstoupení ze soutěže mužů. 
► OK PHaSČ 

• F. Malina a D. Holub popsali jednání OK, kde se pravide lně opakují 
prohřešky, týkající se slovního napadání rozhodčích. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

7. Připomínkování materiálů z jednání VV ČF [Leden 2023) 
► VV PHaSČ zadává připomínku k materiálu: Podmínky činnosti rozhodčích a 

delegátů . 

• Revidovat odměny rozhodčích v celostátních soutěžích tak, aby vznikl 
prostor pro zvýšení limitu odměny rozhodčích v regionálních soutěžích, 
který je v současné době stanoven na 500 Kč/utkání; tato maximální 
částka byla řadou regionů využívána již v předcovidovém období. Do 
budoucna [a může se jednat o budoucnost poměrně blízkou) považujeme 
růst tohoto limitu za nevyhnutelný. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

8. Kontrola rozpočtu regionu PHaSČ 2023 
► V. Křivonoska odprezentoval hospodaření regionu za první měsíc nového roku. 

K datu jedná ni bylo z rozpočtu pro rok 2023 využito 7,ll3%. 
Výkonný výbor bere na vědomí 

9. Regionální rozvojový plán PHaSČ 2022/2023 
► V. Křivonoska oznámil. že sekretariát připravuje podklady pro rozposlání 

dotazníků oddílům. 
► V. Křivonoska seznámil VV PHaSČ o jeho záměru dohodnout schůzku se 

školskou florbalovou l igou a zástupci vysokých škol. 
Výkonný výbor bere na vědomí 

10. Granty 
► Manažer regionu popsal průběh vyúčtování grantu za rok 2022. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

Praha a Středočeský kraj 
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Sekretariát 

11. Udělení pokuty oddílu Kralupy Wolves 
► Návrh Ligová komise na udělení pokuty 30 OOOkč oddílu Kralupy Wolves. 

• Hlasování: 5 pro, O proti, 1 se zdržel - schváleno 
Výkonný výbor bere na vědomí 

12. Nové dokumenty ČF 
► V. Křivonoska představil nové dokumenty: příspěvek na cestovní výdaje a 

dokument na dohody o provedení práce. 
Výkonný výbor bere na vědomí 

13. Setkání hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF 
► Manažer regionu seznámil členy VV PHaSČ s průběhem jednání setkání 

hejtmanů jednotlivých krajů s prezidentem a VV ČF: 
• aktuální klíčové informace, Národní sportovní agentura, situace v českém 

sportu 
• personálně - organizační struktura ČF 
• PP3 - Komplexní rozvoj oddílů 
• nový web ČF - fungování 

o zpětná vazba 
• představení licence A 
• rozhodčí 

o získávání rozhodčích - spolupráce s oddíly 
o Povinnost oddílů mít vyškolené rozhodčích 
o Program talentovaných rozhodčích 
o koncepční kroky v oblasti rozhodčích a delegátů 

► J. Cimler a J. Doubrava prezentované body doplnili o jejich postřehy z jednání. 
Výkonný výbor bere na vědomí 

ll.l. Osobní setkání s oddíly 
► Manažer regionu u tohoto bodu znovu zmínil přípravu na Setkání s oddíly, datum 

navrhl 28.2.2023 a odprezentoval navržené body jednání. Po debatě s VV PHaSČ 
došlo k aktualizaci dokumentu. 

Výkonný výbor bere na vědomí 

15. Diskuse 
► U tohoto bodu proběhla debata na téma udělování pokut oddílům . Dále se W 

PHaSČ vrátil k tématu povolování nastupování hráček v jiné kategorii. 
Výkonný výbor bere na vědomí 

16. Termín příštího jednání W PHaSČ 
► 7.2.2021 

Hlasování: 5 pro, O proti. O se zdrželo - schváleno 

Jiří Diblík Viktor Křivonoska 

Manažer regionu 

Praha a Středočeský kraj 
Lomnického 1705/5 
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